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D iplomirani feng šui stručnjak i vla-
snica centra za obrazovanje Feng 
šui institut „Sandra Drinčić” tvrdi 
da tok energije u našem domu odsli-
kava tok energije u našim životima 

i zbog toga je izuzetno važno da volimo i pazimo mesto 
na kojem živimo. Bivša sportistkinja već dve decenije 
bavi se proučavanjem ove drevne nauke, koja joj je 
promenila život, a potom je ona promenila živote 
mnogih svojih klijenata. 
Story: Koje su najčešće greške koje prave lju-
di prilkom uređenja svojih domova?

–- Na Balkanu je uzrok mnogih problema natrpan 
prostor. Kada u prostoru ima mnogo stvari ili ima 
prevelikog nameštaja u odnosu na kvadraturu, 
stvaraju se blokade energetskog toka unutar doma. 
Story: Koliko je važno da energija u domu bu-
de dobra da bismo imali srećan život?

– Tok energije u nekretnini jeste tok energije života 
ukućana, njihovog zdravlja i finansija. Taj tok treba 
da bude usklađen. Sreća se stvara radom na svom 
domu. Prvenstveno dom treba srediti, preurediti, 
redovno kaditi, lepo dekorisati. Tako radite na svom 
životu. Jednom u dve godine treba okrečiti jer zidovi 
su koža. Ako dugo nije krečeno, ako postoji buđ ili 
vlaga, nastaće i kožni problemi.
Story: Na koji način promenom uređenja doma 
možemo da utičemo na blagostanje u ljubav-
nom životu, a koje promene bismo mogli da 
napravimo ukoliko želimo finansijski boljitak?

– Razorno deluju nekretnine u čijem se središtu 
nalaze stepenice, kupatilo, toalet ili ga jednostavno 
po projektu nema. Tada u domu nema ni ljubavi.  
Stepenice daju turbulencije. Kupatilo u centru ubija 
ljubav. Feng šui projekti se zato i rade kako bi 
korigovali problematične delove prostora i promenili 
situaciju među ukućanima unutar doma. Finansijska 
energija ogleda se u izgledu kuhinje, ulaznih vrata i 

ulaznom holu. Ako je kuhinja stara, pretrpana i 
zapuštena ili je nova ali su fioke u neredu, onda će 
ti ukućani imati finansijske probleme, pa makar bili 
i milioneri. Šporet su finansije. Koliko novca ukućani 
imaju, toliko je i obilje hrane na stolu.
Story: Koliko se vama život promenio otkako 
poštujete pravila feng šuija?

– Ni pomislila nisam da ću jednog dana postati 
stručnjak, predavač i autor iz oblasti feng šui nauke. 
Bavila sam se sportom, udala se za sportistu, mislili 
smo da nam je cilj dobar profesionalni ugovor. Kada 
smo ga ostvarili, moje telo počelo je da se suši, ruke 
da se koče, nijedna nemačka marka tada nije mogla 
da mi povrati zdravlje. Vratila sam se u Srbiju, počela 
da se oporavljam i onda, kao nekadašnji medicinski 
radnik, odlučila sam da se pozabavim prostorom 
koji me je doveo u to stanje. Kada sam ušla u ozbiljno 
učenje od starog taoističkog kineskog majstora, moja 
neverica u metafizičke sisteme ove nauke ogledala 
se u mom besplatnom radu dugom pet godina u 
nekoliko različitih država Evrope. Tada sam i naučila 
samu sebe kako uskladiti sve energetske tokove. 
Diplomirala sam i za terapeuta alternativne medicine 
kako bih ljudsko telo ubacila u prostor i dobila 
vrhunsku dijagnostiku.

Story: U vreme kada ste vi počeli da se bavite 
feng šuijem malo je ljudi znalo za tu drevnu 
nauku, da li su zbog toga vaši počeci bili teški?

– Veoma jer sam morala duži vremenski period 
da raščišćavam teze koje nisu tačne: da žaba donosi 
novac, da slon donosi trudnoću... Nijedna figura nije 
feng šui. Feng šui radi okolo i unutar prostora 
profesionalnom uslugom i ozbiljnim projektom. 
Feng šui stručnjak treba da stoji iza nečijih života ili 
nečijeg poslovanja, pa da li neko može da dođe u vaš 
dom, postavi nekoliko figura i kaže to je feng šui?
Story: Da li se situacija do sada promenila ili 
se još susrećete sa nevernim Tomama?

– Izuzetno sam se promenila. Mislim da sam na 
pravi način prikazala snagu i jačinu ove metafizičke 
nauke. Status JPOA (javno priznat organizator 
aktivnosti) obrazovanja odraslih lica dobijen po 
rešenju Ministarstva prosvete, nauke i tehnološkog 
razvoja govori o visini edukacije i ozbiljnosti rada 
centra za obrazovanje Feng šui instituta Sandra 
Drinčić. Rezultati mog rada na terenu pričaju o 
tome. Presrećna sam za svaku našu rođenu feng šui 
bebu (trudnoće koje su bile otpisane), za svaki uspeh 
vraćanja na noge privatnih firmi i kompanija, za 
svaki srećan osmeh na licu mojih klijenata.

Naš priznati stručnjak u oblasti 
feng šui nauke SANDRA 
DRINČIĆ otkriva nam kako 
preuređenjem doma možemo da 
dosegnemo blagostanje u svim 
oblastima života

Feng Shui Royal 
Weekend ispred Ušća
Otkrijte metafizičke tajne i saznajte kako 
da zauvek unapredite svoj život! Najveća 
feng šui praktična radionica u organizaciji 
Feng šui instituta biće održana tokom 1. i 2. 
septembra 2018. godine na platou ispred UŠĆE 
Shopping Centera. Ovom prilikom kvalifikovani 
i dugogodišnji predavači Feng šui instituta 
pokloniće brojnim posetiocima deo svog znanja i 
otkriti praktične metafizičke tajne.
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